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Josefine Jogmar Ordförande 

Göran Svensson Kassör. 

Niclas Kvorning    Sekreterare 

Lisbeth Eriksson Ledamot 

Daniel Lannemar Ledamot 

 

 

 Vägar: Undersöker hur vi kan dränera vid Tallåsvägen. Styrelsen återkommer med 

besked. 

 Änghagen, Lennart Johansson skall lämna ett kostnadsförslag för vad det kan kosta  

med vägräcken vid tippen och bäcken. 

 

 

 Vatten och Avlopp: Göran blev för 3 veckor sedan kontaktad av vår nya kontaktperson 

Lennart Lindberg på Vivab och personal på miljökontoret. Arbetet på Stämmet har satt 

igång igen och nu har dom börjat sätta ut nya mätpunkter på området. V 43 börjar dom 

borra i vägarna för att kontrollera grunden. Sen ritas sträckningen under hösten för att 

sedan lämnas ut på för upphandling (ev. kan kommunen ta entreprenaden). I bästa fall 

börjar dom gräva i April/Maj 2013, i så fall kommer de göra uppehåll under sommaren 

och återuppta arbetet igen hösten 2013. 

 

 

 Fiber: Det kommer i dagsläget inte att prioriteras att förbereda för fiber i samband med 

grävandet på grund av att det mesta idag är trådlöst. 

 

 

 Gatubelysning: Eftersom frågan väcktes på årsmötet kommer Göran tittar mer på detta 

till nästa styrelsemöte och ser vad det kan kosta. 

 

 

 Busskur för skolbarnen vid Torpavägen: Hastigheten och mörkret under vintern gör att 

det är säkrare för barnen om det finns en busskur att samlas vid när de väntar på 

bussen. Josefine pratar med John Lyrestedt och frågar om styrelsen får montera upp en 

sådan. 

 

 

 Avstängning sommarvatten: Kommer ske måndagen 5/11. 

 

 

 

 



 Förslag om att förnya och modernisera lekplatsen vid fotbollsplanen: Traktordäck och 

telefonstolpar finns nu så att man kan bygga en liten ”äventyrsbana”. Nytt fotbollsnät 

inhandlas till våren. Ett datum kommer sättas för en ”fixardag” till våren.  

 

 

 Årsavgift: Det är fortfarande problem att få in avgift från alla hushåll. Ca 15 hushåll 

har inte betalt. Påminnelseavgift á 50 kr kommer nu att läggas till fakturan. Och 

därefter kommer vi ev. att anlita 3B inkasso. 

 

 

 Väghållning: Angående sopning av gator från 2009. Ragnsells har nu återbetalat 5000 

kr. 

 

 

 

 

Justeras 

 

………………………….                                   ……………………………….. 

Josefine Jogmar                                                   Niclas Kvorning 

 

  


